
Til Lystbådehavnens bestyrelse 
Bestyrelsesmøde tirsdag d.13. august 2024 kl.17.00. 
 
Deltagere: Søren, Torben, Christian, Peter, Gorm, Morten, Havnefogeden. 
Afbud fra: Martin, Erik, John. 
 
Dagsorden: 
 
1. Formanden 
• Hvordan er det gået med henvendelsen til Flid ang. at forblive A-havn? Som skrevet 
til Leo G Sørensen d. 24.april 2024. 
 

- Forholdet er undersøgt og der er ikke noget der tyder på at vi ikke kan forblive A 
havn ifølge ”Forsikring og pension”. 

 
 
2. Havnefogeden 
 

- Kompasafmærkning i sydlig ende af houløbet har været revet løs og nu igen 
placeret på respektive position.  

- Alle bøjer under vores ansvar omkring havnen er blevet efterset og ligger hvor de 
skal.  

- Antallet af gæstesejlere ligger på nuværende tidspunkt lidt under niveau ift. sidste 
år.   

- "Sikker havn” projektet skrider frem efter planen, dog lidt på lavt blus hen over 
sommeren for ikke at forstyrre gæstesejlerne, da det kræver adgang i båsene via 
tømmerflåde. 
  
  

3. Saunaklub 
• Diskussion om havnens tanker/ønsker – det praktiske, omkring Saunaklubbens 
lejemål. 
(Det annoncerede møde med klubbens repræsentanter er udsat til næste 
bestyrelsesmøde som bliver d.10.sep. 2024) 
 

- Der arbejdes videre gennem dialog med Saunaklubben og interessenter.  
 
4. Økonomi 
-  intet at berette,  afbud fra Revisoren. 
 
5. Evt. 
-  intet at berette. 
 
Næste møde: tirsdag den 10. september 2024. 


